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OKRM/86/2024/Z/41

Volební období 9 (2022 – 2026)

Z Á P I S
z 5. jednání územní komise rady města konaného dne 14. 5. 2024

Přítomni: Ing. Jan Hoidekr, Ph.D., Vladimíra Hrušková, Ing. Zuzana Jindrová, 
Ing. arch. Martin Malec, Mgr. Jan Martínek, Hana Meškanová, Josef Šikýř, 
Bc. Hana Štarková, Ing. Tamara Tefferová, Ing. Štěpán Tesárek, Ing. Ludmila 
Váchová, Ing. Petr Vodrážka

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté: Ing. Lubomír Bureš, Zuzana Kudláčková

Schválený program:

1. Zahájení jednání, schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu
Přijato usnesení č. 7/2024 (10 - 10,0,0)
Zapisovatelem byl určen předseda Petr Vodrážka, ověřovatelem členka komise Zuzana 
Jindrová. Nikdo neměl připomínky k programu ani zápisu z minulého jednání.
Jednání komise se zúčastnili také paní náměstkyně Zuzana Kudláčková a pan náměstek 
Lubomír Bureš

2. Participativní rozpočet -hodnocení projektů skupinami
Na konci dubna bylo ukončeno podávání projektů do Participativního rozpočtu. Po 
formální kontrole jsou předány projekty Územním skupinám k vyjádření, zda projekt 
doporučují k dalšímu hodnocení či nikoliv. Předseda komise zajistí všem předsedům 
přístup k tabulce s projekty a hodnocením. Také přiřadí jednotlivé projekty k Územním 
skupinám. Termín hodnocení je do 15. června. Pokud budou chtít předsedové pozvat 
předkladatele na jednání skupiny, aby jim projekt představili, předseda komise zajistí 
kontakty. Projekty bez konkrétního umístění ohodnotí komise na svém příštím jednání.

3. Podněty Územních skupin
Pan náměstek Bureš informoval komisi o problematice pořízení nového Územního plánu 
města. V současné době probíhá hledání pořizovatele nového plánu. Výběr bude ukončen 
do října 2024. Poté začne pořizovatel pracovat na tvorbě plánu. První projednání je 
plánované na záři 2025. Finální termín je stanoven na listopad 2028. Mezi zájemci jsou 
i mezinárodní týmy. Požadavek komise na společné setkání skupin s tématem právě 
Územního plánu nebyl nakonec po diskusi podpořen. V současné době nejsou žádné 
relevantní informace, které by byly užitečné členům skupin. Pokud by skupiny měly 
konkrétní dotazy a podněty, mohou se obrátit na vedoucí Odboru Územního plánování paní 
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Kodadovou. Pan náměstek nevidí možnost, jak by komise a skupiny mohly být v předstihu 
informovány o novém Územním plánu. Jedinou možností je tak veřejné projednání.
Dále proběhla diskuse ohledně nabíjecích stanic na území města. Pan náměstek informoval, 
že se vytipovávají místa pro umístění pomalých nabíječek. Zhotovitel a následně 
provozovatel by vyšel z veřejné soutěže. Přislíbil tento plán poskytnout komisi 
k projednání.
Pan náměstek také sdělil komisi, že se připravuje plán zklidnění centra. Mělo by dojít 
k zachování dopravní obslužnosti jak návštěvníků, tak i zdejších obyvatel. Tento plán byl 
již projednán Komisí pro rozvoj metropolitní oblasti a také Dopravní komisí. Žádost 
o projednání i na Územní komisi odmítl.
Dále se řešily konkrétní dotazy předsedů Územních skupin.

4. Různé
Paní náměstkyně Kudláčková sdělila komisi, že se podařilo zajistit finanční prostředky pro 
potřebu skupin. Byly určeny 3 tisíce korun na skupinu a rok na nákup občerstvení. To lze 
platit pouze hotově, nikoliv kartou. Vyúčtování bude mít na starosti sekretářka komise paní 
Hořejší. Částku lze použít i postupně na více událostí.
Paní náměstkyně také představila členům komise systém pro správu činností Územních 
skupin, který město pořizuje. Měl by umožnit předsedům skupin vytvářet jednotné 
pozvánky a zápisy. Spravovat jejich podněty a odesílat je na pracovníky magistrátu města. 
Byl zde projednán nápad na vytvoření šablony z pozvánky do zápisu, který by přenesl body 
programu. Paní Kudláčková zkusí projednat se zhotovitelem.
Dále pozvala členy komise na zahájení festivalu Jižní svéráz, který se uskuteční 17. 5. na 
náplavce u Dlouhého mostu.

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

5. jednání územní komise rady města bylo ukončeno v 18:00 hod.

Soubor usnesení:

K bodu: Zahájení jednání, schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu

územní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 7/2024:

územní komise rady města

s c h v a l u j e
navržený program jednání

V Českých Budějovicích dne 23. 5. 2024

Zapsal(a): Ing. Petr Vodrážka, předseda komise

Ověřil(a): Ing. Zuzana Jindrová

Ing. Petr Vodrážka
předseda komise


